

ICA 通告 – 新全國居家令

11 月 5 日開始，暫停所有中心活動

=====

大家好,

由於政府宣佈全國居家令，依士靈頓華人協會將於 2020 年 11 月 5 日星期四暫停所有中心活動 (包括午餐會)。儘管這措施將延伸至 12 月 2 日星期三，但是現時仍不能確定措施會否延長或將會不會有其他的限制，我們將監視情況，並會向您報告中心重開的計劃。

雖然大家在這段時間不能見面，但是 ICA 團隊將會繼續為您提供遠程的服務。我們很幸運有您的陪伴！在這個充滿挑戰的時刻，我們將竭盡全力為您及所有的會員服務。在這居家令期間，我們的網上活動將繼續進行，同事們還會更努力為大家提供更多網上活動，希望大家多關注，並多加入我們的活動。

我明白有些會員可能無法參與我們的網上活動，但是請不要感到有被排斥的感覺。我們是一個小社區，ICA 團隊將會在這整段時間與你共渡時艱，因此，如果您需要任何支援，請隨時與我們聯繫。我們會盡能力為各會員提供協助。

本會十分重視員工及會員的健康及安全，儘管我們希望能夠在 12 月初重新開放中心，但是我們不希望因此而使您遇到不必要的風險，因此，請您耐心等待，直到安全為止，大家便可再次見面。

我們期待大家很快可回到中心，再次感謝您的支持。最後，請大家注意安全，出入平安，並與中心保持聯繫。

All the best,
Donna So
CEO

ICA Notice - New National Restrictions
from 5 November, No Centre Activities

=====

Dear Member,

In line with government's latest announcement on the new national restrictions, Islington Chinese Association will suspend all its Centre activities, including Luncheon Club, from Thursday 5th November 2020. Although these new national restrictions will remain in place until Wednesday 2nd December, it is not certain whether there will be an extension or new restrictions will be implemented then. We will monitor the situation and will keep you informed of our reopening plans.

Although the Centre is closed for face-to-face activities, our team will continue to serve our valuable members remotely. We are lucky to have members like you. My team and I will do everything we can to support you and other members through this challenging times. During this Lockdown, our online activities will continue as normal. The ICA team is now looking into developing new online activities. Please stay tune and join us online.

I understand some of our members may not be able to join online activities. But please do not feel you are excluded from us. We are a community. The ICA team will be working throughout this period, so if you need any support, please feel free to contact us. We are available to help for our members.

We take the health and safety of our staff and our members seriously. While we hope we will be able to reopen in early December, we do not wish to expose our members and staff to unnecessary risks. Therefore we ask for your patience until it is safe for us to meet again in person.

We look forward to welcoming you all back to the Centre soon. Thank you again for your support. In the meantime, stay safe, and stay in touch.

All the best,
Donna So
CEO